

Press Release/Pressemitteilung

MLawGroup Advises The Shareholders Of 3GNet In Acquisition By iCrossing

Munich, April 16, 2008

MLawGroup advises the shareholders of 3GNet GmbH, a German leading digital marketing agency, in 3GNet's acquisition by iCrossing, a global digital marketing company, with its head office in Scottsdale, Arizona.

The acquisition extends iCrossing's leadership in the U.S. and U.K. into the pan-European market. 3GNet provides excellent knowledge in the German and European market, especially in the areas of natural and paid search marketing as well as affiliate marketing.

The terms of deal are not being disclosed.

About 3GNet:

Since 2000, 3GNet GmbH is one of Germany's leading agencies in the online marketing sector. The company offers affiliate marketing management, search engine mar-

MLawGroup berät die Gesellschafter der 3GNet bei Übernahme durch iCrossing

München, 16. April 2008

MLawGroup berät die Gesellschafter der 3GNet GmbH, eine der in Deutschland führenden Agenturen für performance-orientiertes Online-Marketing, bei der Übernahme von 3GNet durch die global operierende iCrossing-Gruppe, Scottsdale, Arizona.

Mit dem Schritt in den deutschsprachigen Markt baut iCrossing seine paneuropäische Präsenz weiter aus. 3GNet bringt in die Partnerschaft eine exzellente Kenntnis des deutschen und europäischen Marktes, insbesondere in den Bereichen Suchmaschinen- und Affiliate-Marketing, ein.

Einzelheiten der Vertragsvereinbarung werden nicht veröffentlicht.

Über 3GNet:

Die Full-Service Agentur 3GNet GmbH zählt seit dem Jahr 2000 zu den Pionieren im Online-Performance-Marketing in Deutschland. Das Service-Portfolio reicht

keting (SEM) as well as search engine optimization (SEO) and online media.

About iCrossing:

iCrossing is a global digital marketing company. The company blends best-in-class digital marketing services - including paid and natural search marketing, Web development, social media, research and analytics.

Counsel to 3GNet:

MLawGroup, Munich: Dr. Hubert Besner (lead, corporate), Dr. Florian Anselm (corporate).

Counsel to iCrossing:

Osborne Maledon, Phoenix, Arizona: Chris Stachowiak.

Baker McKenzie, Munich: Prof. Dr. Wolfgang Fritzemeyer, LL.M. (lead, corporate/M&A and IT), Dr. Jon-Marcus Meese (lead, corporate/M&A).

About MLawGroup

MLawGroup is a specialized law firm located in Munich, Germany.

von Affiliate-Management, über Suchmaschinenmarketing (SEM) und Suchmaschinenoptimierung (SEO) bis hin zu Online Media.

Über iCrossing:

iCrossing ist ein global operierendes Digital Marketing Unternehmen. Die Firma wendet die meistbewährten Online Marketing Dienste - unter anderem SEM und SEO, Webentwicklung, Social Media, Forschung und Auswertung - an.

Berater 3GNet:

MLawGroup, München: Dr. Hubert Besner (Federführung, Gesellschaftsrecht), Dr. Florian Anselm (Gesellschaftsrecht).

Berater iCrossing:

Osborne Maledon, Phoenix, Arizona: Chris Stachowiak.

Baker McKenzie, München: Prof. Dr. Wolfgang Fritzemeyer, LL.M. (Federführung, Gesellschaftsrecht/M&A und IT), Dr. Jon-Marcus Meese (Federführung, Gesellschaftsrecht/M&A).

Über MLawGroup

MLawGroup ist eine spezialisierte Anwaltskanzlei mit Sitz in München.

We advise our clients in three practice areas:

- Complex M&A and technology transactions
- Legal services for technology and media companies
- Venture capital transactions.

Our national and international clients are technology and media companies of all sizes, including advertising, automotive, biotechnology, clean tech, entertainment, IT, internet, media, semiconductor and telecom companies.

They turn to us because of the quality of our work, our industry focus, our responsiveness, our international experience and our independent and reliable judgment.

For more information about MLawGroup please contact:

MLawGroup
Dr. Hubert Besner
hubert.besner@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 0
www.mlawgroup.de

Wir beraten unsere Mandanten in drei Arbeitsbereichen:

- Komplexe M&A- und Technologie-Transaktionen
- Rechtliche Beratung von Technologie- und Medienunternehmen
- Venture Capital Transaktionen.

Unsere nationalen und internationalen Mandanten sind Technologie- und Medienunternehmen unterschiedlichster Größe aus den Bereichen: Automotive, Biotechnologie, Clean Tech, Entertainment, Halbleiter, IT, Internet, Medien, Telekom und Werbung.

Unsere Mandanten vertrauen uns vor allem wegen unserer hoch qualifizierten Beratung, unserer Branchenfokussierung sowie unserer internationalen Erfahrung.

Für weitere Informationen zu MLawGroup wenden Sie sich bitte an:

MLawGroup
Dr. Hubert Besner
hubert.besner@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 0
www.mlawgroup.de
